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1. PREDSTAVITEV KLUBA 

 

   Splošne informacije: 

 

  Naziv VESLAŠKI KLUB NAUTILUS KOPER 

  Ulica KOPALIŠKO NABREŽJE 3 

  
Kraj 

Zakoniti zastopnik 

KOPER 

SLOBODAN RADUJKO 

  Predsednik RUNCO DAVID 

  Tip organizacije Športni klub 

  Leto ustanovitve 1953 

 
Status kluba Klub ima za nedoločen čas status društva, ki deluje v javnem interesu 

na področju športa - odločba MŠŠ, št. 6717-266/2007 z dne   

15.01.2008 

  Matična številka 509270 

  Tekoči račun 10100-0035397914   Banka Intesa SanPaolo d.d. 

  Davčna številka SI21151229 

  Telefon 05 627 34 13 

  Faks 05 627 81 19 

  E-pošta info@vknautilus.si 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Organi Veslaškega kluba Nautilus Koper: 

 

Skupščina kluba: 

  

 
RADUJKO  Slobodan Predsednik    

  Člani kluba vpisani v knjigo članstva 

  

Izvršni odbor:  

 

 
RUNCO David Predsednik po funkciji   

    BILAS  Sanel član   

 KOCJANČIČ  Borut član  

 MIZERIT  Peter član  

 MUSIZZA Tia            članica (trenutno v odstopu)  

Nadzorni odbor: 

  
 

TURK 

 

Valter 

 

predsednik   
 

  MARKUŽA Marko član  

 PRODAN  Samo član   

     

Licencirani trenerji: 

 GRČA Boštjan trener                       Trener 1  

 MIZERIT              Marko                          gl. trener                  Trener                        

 
    

 

Licencirani sodniki: 

      

 KOCJANČIČ  Branko član sodnik  

  KOCJANČIČ Borut član sodnik  

  PRODAN Samo član sodnik  

 TURK  Valter član sodnik  

  BOJANIČ Bojana član sodnik  

  CERKVENIK Sonja član sodnica  

 KOCJANČIČ                                           Leon član sodnik  

 MIZERIT           Peter član sodnik  

 

 
 



2. POROČILO O DELU IN IZVEDBI  PROGRAMOV V LETU 2020 

 

 

Veslaški klub Nautilus je v letu 2020 pri svojem delu izhajal iz izhodišč plana dela trenerjev. 

Ob tem je veliko oviro povzročil izbruh epidemije bolezni COVID-19 v marcu 2020, zaradi 

česar so bili na ravni države sprejeti ukrepi omejevanja gibanja in združevanja ljudi. Ti so 

povzročili precejšnje motnje v izvajanju treningov in tekmovanj v vseh športih, tudi veslanju. 

Zaradi tega plan dela trenerjev ni bil izvršen v načrtovanem obsegu in se je namesto tega sproti 

prilagajal ukrepom Nacionalnega Inštituta za Javno Zdravje (NIJZ) v smislu dovoljenih oblik 

športne vadbe. Epidemija v času nastanka tega poročila še traja in vpliva na delovanje društva, 

zato bo podobna situacija s treningi in tekmovanji najbrž veljala vsaj še del leta 2021. 

 

Konec februarja 2020 Veslaška zveza Slovenije (VZS), ni dala soglasja Ministrstvu za šolstvo 

in šport za nadaljevanje sofinanciranja zaposlitve trenerja Anžeta Blažiča. V našem klubu smo 

ugotovili, da mu je potekla štiriletna pogodba o zaposlitvi in da niso izpolnjeni pogoji za 

nadaljnje sodelovanje. Klub je do nekdanjega trenerja izpolnil vse finančne obveznosti 

izhajajoče iz iztekajoče se pogodbe o zaposlitvi. Izvršni odbor kluba je nato za zagotavljanje 

nemotenega dela na mesto glavnega trenerja s 1. marcem imenoval nekdanjega dolgoletnega 

trenerja Marka Mizerita, trener pa ostaja tudi Boštjan Grča. S to potezo se del veslačev ni 

strinjal in je napovedal prestop v drugi klub. Vmes je klub prejel še zahtevo dela članov po 

sklicu izredne skupščine društva, ki pa jo je Izvršni odbor na podlagi pridobljenega pravnega 

mnenja zavrnil zaradi pomanjkljive utemeljitve in nejasno izražene volje članov. Za razrešitev 

čedalje bolj napetih odnosov v društvu se je Izvršni odbor na isti seji odločil na svojo pobudo 

sklicati izredno skupščino društva na dan 12.3.2020, ta pa je bila nato kljub začetnim 

pripravam nanjo preklicana zaradi ukrepa prepovedi združevanja oseb ob začetku razglasitve 

epidemije. Kasneje  je del članov, ki je zahteval prvotni sklic izredne skupščine podal izjavo o 

izstopu iz članstva v društvu zaradi prestopa v drugi klub. V skladu s Pravilnikom o prestopih 

VZS je Nautilus od kluba (Argo Izola), ki je sprejel nekdanje koprske veslače zahteval plačilo 

prestopne odškodnine. Novi klub se s tem ni strinjal in je na Izvršni odbor VZS podal predlog 

za spremembo Pravilnika o prestopih, katerega glavna predlagana sprememba je bilo visoko 

znižanje odškodnin v primeru prestopov veslačev. Izvršni odbor VZS je predlagane 

spremembe pravilnika kljub našemu nasprotovanju in pojasnilom potrdil. Nautilus je po 

zaključku postopkov sklenil dogovor z VZS in vsem veslačem, ki so za to zaprosili tudi podal 

Izpisne izjave, ki so potrebne za registracijo v drugem klubu. Večji del nadaljevanja leta je bil 

usmerjen v umirjanje odnosov znotraj društva in poskusu obnovitve sistematičnega dela z 

veslači in povečanje občutka pripadnosti društvu. 

 

Zaradi izbruha epidemije je bilo močno ovirano delo v klubu tako na treningih, kot na organih 

kluba. Seje izvršnega odbora so se zaradi ukrepov prepovedi združevanja oseb večinoma 

izvajale  korespondenčno. Treningi so bili del časa popolnoma prekinjeni del časa pa omejeni 

na manjše skupine predvsem v starejših kategorijah s poudarkom na individualni vadbi. 

Veslači so sicer dobili tudi navodila za treninge na domu oz. v lastni izvedbi brez obiska kluba 

(tek, kolesarjenje), vendar taka oblika brez spremljave trenerja ni dovolj za izvajanje resne 

športne vadbe s tekmovalnimi cilji.  

 

V začetku leta 2020 je bilo v procesu rednega treninga približno 25 veslačev. Zaradi naštetih 

prestopov in tudi efekta epidemije se je ta številka med letom znižala. V poletnem času smo 

uspeli v dveh terminih julija in avgusta, ko so bili ukrepi prepovedi združevanja oseb nekoliko 

blažji, izvesti uspešno Poletno šolo veslanja, ki se je je udeležilo preko 80 tečajnikov. Od tega 

jih je 20 tudi kasneje ostalo v novooblikovani skupini Začetnikov veslanja, ki jo sestavljajo 

otroci, ki še niso dosegli tekmovalne starosti (pod 13 let). Zaradi drugega vala epidemije in 

ponovnih zaostritev pogojev izvajanja športne vadbe je žal tudi ta skupina morala od novembra 



dalje prekiniti obiske na klubu in je vadbo v okrnjenem obsegu izvajala preko aplikacije Zoom. 

Cilj je, da se ohranijo stiki in se tudi ti otroci čimprej vrnejo v klub v redno vadbo, da kasneje 

kdo morda prestopi tudi v starejše tekmovalne kategorije.  

 

V letu 2020 je zaradi izbruha epidemije odpadla večina tekmovanj, primernih za naše veslače. 

19. septembra je bila izvedena le regata v Mariboru in nato 17. in 18. oktobra še Državno 

prvenstvo na Bledu, ki smo se ju tudi udeležili. 

 

Reprezentanca 

 

Nekaj veslačev, ki so nastopili za državno reprezentanco na Evropskem mladinskem prvenstvu 

v Beogradu 26. in 27. septembra, je še zastopalo Veslaški klub Nautilus, čeprav so zaradi še 

nezaključenega postopka prestopa že nekaj časa trenirali v novem klubu Argo Izola. Osvojeno 

je bilo peto mesto v enojcu s strani Sergeja Čupkoviča (od skupno 12 prijavljenih posadk) in 

šestnajsto mesto v dvojnem četvercu s strani Eneja Korošica in Mateja Markuže v kombinaciji 

z dvema veslačema izolskega Arga (od skupno 17 prijavljenih posadk v tej kategoriji). Tik 

pred državnim prvenstvom je bila nato tudi tem veslačem odobrena registracija za izolski klub. 

Cilj Nautilusa ostaja popolnitev tekmovalnih kategorij z novimi veslači, kjer pa zaradi 

epidemije trenutno ne moremo izvajati programa v osnovnih šolah, saj se tam pouk prav tako 

ne izvaja oz. se izvaja na daljavo. Pričakujemo, da se bodo zadeve na tem področju izboljšale v 

drugi polovici leta 2021. 

 

Državno prvenstvo 

Na državnem prvenstvu je nastopilo 8 veslačev. Doseženi so bili: tretje mesto v dvojnem 

dvojcu za članice, četrto mesto v enojcu za članice, peto mesto v dvojnem dvojcu v kategoriji 

mladink in še nekaj posamičnih uvrstitev izven finala A. Skupni rezultat je slabši od preteklih 

let predvsem zaradi prestopa dela veslačev v drugi klub in omejenega obsega treningov zaradi 

ukrepov preprečevanja širjenja epidemije. 

  

V klubu imamo trenutno dva trenerja od tega eden sodeluje v obliki prostovoljstva, drugi pa je 

zaposlen v omejenem obsegu preko pogodbe o občasnem delu upokojencev s čimer nekako 

rešujemo nezadosten položaj financiranja športnih programov s strani javnih sredstev. 

 

Organizacija naše tradicionalne Mednarodne regate pred ankaransko obalo je odpadla zaradi 

omejitev povezanih z epidemijo COVID. Kot vsako leto, smo tudi v tem  letu opravili veliko 

administrativnega dela pri javnih razpisih za sofinanciranje naših programov, pripravi poročil 

institucijam na državni in občinski ravni ter vedno bolj zahtevni administraciji v šolskem, 

kakovostnem in vrhunskem športu.  

 

Decembra 2020 je bila izvedena volilna Skupščina VZS, na kateri je bil za naslednji štiriletni 

mandat predsednika potrjen dosedanji predsednik g. Jošt Dolničar. Od članov VK Nautilus sta 

bila v organe VZS izvoljena še Borut Kocjančič (predsednik Tekmovalne komisije in član 

Izvršnega odbora VZS) in Peter Mizerit (član Nadzornega sveta VZS). 

 

Leto 2020 smo zaključili s prihodki v višini 33.747,26 EUR, odhodki v višini 24.240,94 EUR 

in presežkom prihodkov nad odhodki v višini 9.242,60 EUR.  

 

Med prihodki največji del predstavljajo prihodki iz občinskega proračuna v višini 12.436,00 

EUR ter drugi javni prihodki v višini 12.774,44 EUR (Ministrstvo za šolstvo in šport, VZS in 

Športna zveza Koper). Participacija stroškov s strani veslačev oz. njihovih staršev je znašala 

4.877,20 EUR in je nižja od tiste v letu 2019 zaradi manjšega števila veslačev in nekajmesečne 

prekinitve treningov zaradi epidemije. Preostale prihodke predstavljajo prejete dohodnine, 



donacije, članarine in drugi manjši prihodki. V letu 2020 je prišlo do izpada prihodkov s strani 

Zveze pomorskih športnih društev, kjer se trenutno za čas trajanja epidemije COVID pozna 

učinek znižanja prihodkov od prostorov danih v najem. 

 

Skupnih stroškov je bilo za 24.420,94 EUR, kar je bistveno manj kot v preteklem letu. Razlika 

je nastala predvsem pri stroških dela, kjer smo s spremembo v trenerskem kadru in dogovoru z 

obstoječimi trenerju uspeli močno znižati strošek dela, kar je bilo nujno zaradi izpada 

financiranja s strani Ministrstva za šolstvo in šport. To zmanjšanje je sicer bolj prehodne 

narave, saj bo potreba v bodoče najti bolj stabilne vire financiranja trenerskega dela, ki ne more 

v celoti  dolgoročno sloneti zgolj na prostovoljstvu posameznikov. Razen določenega obsega 

strokovnega trenerskega dela, vse ostalo delo članov v organih društva temelji na 

prostovoljnem delu. Na tem področju bo potreba okrepiti aktivnost in angažirati večje število 

članov društva, saj obseg in kompleksnost administrativnega dela naraščata. Del znižanja 

stroškov gre tudi na račun manjšega obsega opravljenega načrta priprav in tekmovanj, ki so 

odpadli zaradi izbruha epidemije. 

 

Sodelovanje s sosednim Jadro klubom je korektno, z Zvezo pomorskih športnih društev 

nadaljujemo pravno bitko za lastnino, odškodninsko zahtevo in vodno dovoljenje za izhod na 

odprto morje. Sodelovanje z Veslaško zvezo Slovenije je zgledno, smo pa pogrešali nekaj več 

posluha za zaščito klubskih interesov v primeru prestopa veslačev v drugi klub, saj smo v 

preteklih letih v njihovo vadbo vlagali znatna sredstva kluba, prestop v drugi klub pa pomeni 

izpad kategoriziranih veslačev in posledično potencialno nižja sredstva na bodočih javnih 

razpisih. 

 

V leto 2021 vstopamo zadržano zaradi še naprej trajajoče epidemije in  njenih posledic tako na 

izvajanje treningov kot tudi tekmovanj. Prioriteta ostaja popolnitev veslaških vrst z novimi 

veslači, kar pa je prav tako vprašljivo zaradi omejitev povezanih z epidemijo. Računamo, da se 

bo v drugi polovici leta 2021 situacija vendarle kolikor toliko normalizirala, delovanje društva 

in športa pa vrnilo v običajne tirnice. 

 

 

 

Zakoniti zastopnik  

                     

Slobodan Radujko                          

          


